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Referat af bestyrelsesmøde den 20. januar 2016 kl. 19.30 hos Finn Andreassen. 

Til stede var alle bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 

Dagsordenen var følgende: 

1. Opfølgning på forrige mødereferat dateret d. 26. august 2015. 
2. Information fra formanden. 
3. Økonomi. 
4. Opfølgning på vej og fortove. 
5. Drøftelse af oplæg til vedtægtsændringer. 
6. Planlægning af generalforsamling. 
7. Foreningens hjemmeside. 
8. Eventuelt. 
9. Næste mødedato. Rækkefølge kommende møder: Henrik, Knud Erik, Søren 

M., Kim og Finn. 
 

Ad 1. 

De aftalte opgaver i forrige mødereferat var alle fulgt op og igangsat. 

Finn oplyste, at beboerhenvendelser om fejl i gadebelysning er videresendt til Energi 

Fyn, som inden for få dage har afhjulpet fejlene. Man kan gerne selv kan foretage 

fejlmelding på følgende hjemmeside: https://www.energifyn.dk/  

Ad 2. 

Formanden gjorde opmærksom på den ny-opdaterede hjemmeside 

http://fynskebilleder.dk/ hvor man blandt andet kan finde historiske billeder fra 

lokalområdet. 

Sommerudflugten til Odense Zoo i september var en succes med mange deltagende 

børn og voksne. Billeder fra udflugten kan ses på foreningens hjemmeside på 

http://tingskiftet.dk/ 
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Ad 3. 

Kassereren oplyste, at alle medlemskontingenter var indbetalt i 2015. Herefter 

præsenteredes regnskab og status for 2015. På baggrund heraf drøftede bestyrelsen 

budgettet for 2016, der vil blive fremlagt til generalforsamlingen i marts måned. 

Budgettet vil blandt andet indeholde et beløb til renovering af fortove i vængerne.  

Det blev besluttet ikke at afholde sommerfest i 2016. Baggrunden herfor var, at de 

anvendte ressourcer ikke står mål med deltagerantallet til festen i 2014. Bestyrelsen 

vil i samråd med beboerne undersøge om og hvordan fremtidige festarrangementer 

kan afholdes. 

Der planlægges afholdelse af sommerudflugt i 2017. 

Ad 4. 

Inden generalforsamlingen (se pkt. 6) vil der blive foretaget en fornyet gennemgang 

af behovet for omlægning/udskiftning af fortovsfliser i vængerne. Henrik og Kim 

ansvar. 

De indkomne svar fra beboere med ønsker om udbedring af opkørsler og 

vejsænkninger blev alle vurderet og udført i efteråret. Såfremt der er flere ønsker 

vedrørende samme opgaver, bedes henvendelser rettet til formanden.  

Aftalen med Rosenfeldt Anlægsservice fortsættes i 2016. Herefter vil vængerne blive 

ryddet for sne, når der skønnes et behov.  

Foreningens græsslåningsmaskine forventes udskiftet i 2016 på grund af slitage. 

Ad 5. 

Bestyrelsen ønsker foreningens vedtægter opdateret, så de er mere tidssvarende og 

i bedre harmoni med foreningens løbende drift. Det aftaltes at søge professionel 

assistance til opgaven således, at den endelige udformning fortsat er lovmæssigt i 

orden. Knud Erik ansvarlig. Når udkast til opdateringerne er klar, fremsendes det til 

bestyrelsen for kommentering.  

Forslag til vedtægtsændringer vil blive varslet i henhold til vedtægterne og fremlagt 

på den kommende generalforsamling i marts måned. 
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Ad 6. 

Generalforsamlingen afholdes onsdag den 16. marts 2016 kl. 19.30 på Næsbylund 

Kro. 

På valg til bestyrelsen er Finn Andreassen nr. 71, Kim Nyrup nr. 42, Henrik Sørensen 

nr. 11 og som suppleanter Søren Carlsen nr. 56 og Gunnar Holm nr. 32. Sidstnævnte 

ønsker ikke at genopstille. Endvidere er revisorerne Ole Kristensen nr. 30 og Erik 

Rasmussen nr. 43 samt revisorsuppleanter Anders høgedal nr. 15 og Jesper 

Dyremose nr. 67 på valg. Der tages kontakt til de nuværende revisorer og 

suppleanter, om de er villige til at genopstille. 

Ad 7. 

Finn oplyste, at hjemmesiden opdateres med nyt om generalforsamlingsdato og 

sted samt med opfordring til beboere om at meddele eventuelle ændringer i e-mail 

adresser.  

Ad 8. 

Finn oplyste, at der var modtaget takkekort fra familien for blomsterhilsen ved 

Børge Lunds bisættelse. 

En henvendelse fra Stefan Ricka, nr. 44 vedrørende forsyningsinstallationer blev 

drøftet og resultatet meddeles ham.  

Søren M. fortalte, at han positivt havde besvaret en henvendelse fra Odense Zoo 

som opfølgning på foreningens besøg i september. 

Opdatering af beboerkartoteket foretages af Finn. 

Ad 9. 

Næste bestyrelsesmøde aftales efter generalforsamlingen. 

Rækkefølge kommende møder: Henrik, Knud Erik, Søren M., Kim og Finn. 

 

På bestyrelsens vegne. Finn Andreassen. 


